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Steeds minder Nederlanders
spreken Frans. Zonde, want de taal
biedt een venster op de wereld,
stelt Frankrijk-kenner Margot
Dijkgraaf (56).

ANOUK VLEUGELS

Vandaag is de Dag van de Franse
taal, een initiatief om het Frans een
boost te geven. Is dat nodig?

"Ja. Neem het adviesrapport van
Paul Schnabel, Platform Onderwijs
2032. Daarin stelt hij dat het
belangrijk is dat alle scholieren
goed Engels leren, maar een
tweede vreemde taal is volgens
hem niet nodig. Het gevolg van zo'n
plan is dat kinderen het Frans - niet
de gemakkelijkste taal om te leren -
vaker zullen laten vallen, en er dus
ook minder studenten Frans zullen
zijn."

Maar met het Engels komen we
toch ook een heel eind?

"Dat ligt eraan: waarom leer je een
taal? Het Engels is zeker nuttig in
handelsrelaties. Maar het Frans is
wereldwijd de derde taal die
zakelijk wordt gesproken. En wat ik
zelf nog belangrijker vind dan de
economische voordelen: het Frans

biedt een venster op de wereld."

Leg uit.

"Mensen vergeten vaak dat het
Frans niet alleen in Frankrijk wordt
gesproken, maar ook in Afrika en
Azië. Laatst was ik in de Parijse
wijk Goutte d'Or, ofwel 'de gouden
druppel', waar bijna alleen maar
Afrikanen wonen. Dat ik daar naar
de markt kan gaan, kan lachen om
de grapjes van de verkopers,
kortom de cultuur kan ervaren, is
omdat ik goed Frans spreek."

Fransen staan ook niet te boek als
het vriendelijkste volk. Speelt dat
mee?

"Volgens mij is dat meer een
mythe. Natuurlijk zijn er
cultuurverschillen, maar ik heb niet
het idee dat we Fransen minder
leuk vinden dan Engelsen of
Duitsers. Bovendien: we zetten nog
elke zomer massaal onze tentjes
op in hun land."
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